



Canada

UNCLASSIFIED

OTTAWA, January 21, 1992  
File No.: 7-4-1-2

CIRCULAR DOCUMENT ADMIN  
NO. 2/92 (MIR)

DISPOSAL OF CLOSED PASSPORT  
CASE FILES

All passport application files from missions for 1989 and 1990 have now been audited and microfilmed. Missions wishing to destroy their passport case files dated prior to January 1, 1991 are authorized to do so. However, passport case files which are the subject of audit reports should not be destroyed until actioned or finalized.

2. After ensuring that no documents of permanent value remain on file, destruction may be undertaken under the supervision of an officer of the mission, in accordance with the disposal schedule contained in Annex B to Chapter 39 of the Manual of Correspondence and Communications, Volume 2, and, insofar as classified files are concerned, in accordance with procedures outlined in Chapter

FOR ACTION  
Heads of Mission

FOR INFORMATION  
Deputy Ministers  
Assistant Deputy Ministers  
Directors General  
Directors

SANS COTE

OTTAWA, le 21 janvier 1992  
No. de dossier: 7-4-1-2

CIRCULAIRE ADMINISTRATIVE  
NO 2/92 (MIR)

DESTRUCTION DES DOSSIERS DE  
PASSPORT CLOS

Tous les dossiers de demande de passeport des missions pour les années 1989 et 1990 ont été vérifiés et microfilmés. Si elles le désirent, les missions peuvent détruire leurs dossiers de passeport portant une date antérieure au 1er janvier 1991. Cependant, les dossiers de passeport qui ont fait l'objet de rapports de vérification ne doivent pas être détruits avant qu'on n'y ait donné suite ou qu'on ne les ait complétés.

2. Après s'être assuré qu'aucun document d'importance continue n'est resté dans les dossiers, la destruction peut s'effectuer sous la surveillance d'un agent de la mission conformément au plan d'élimination des documents (Annexe B au Chapitre 39 du Manuel de Correspondance et Communications, Volume 2) et en ce qui touche les dossiers classifiés conformément

POUR SUITE À DONNER  
Chefs de mission

À TITRE D'INFORMATION  
Sous-ministres  
Sous-ministres adjoints  
Directeurs généraux  
Directeurs